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           Protokół  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  
i Turystyki 

 
Nr 15 /2008  w dniu 19 listopada  2008 roku 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.30  zakończono o godz. 18.15 
 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Robert Woźniak 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Brzostowski Jacek  
 

obecny 

3. 
 

Wiesław Ewertowski obecny 

4.  Bielecki Andrzej     
 

obecny 

5. Michał Piechocki     
 

nieobecny 

6. Andrzej Wieczorek    obecny 
 

 
 
 
Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Piechocki Michał 

 
 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1. Tomasz Kranc - wicestarosta 

 
2. Klaudia Krenz – kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Omówienie projektu budżetu – w zakresie działania komisji na rok 

2009. 
 
 
 
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 

Przewodniczący komisji przedstawił pisma skierowane do komisji, dotyczące 

wniosków wypracowanych przez komisję  (zał. nr 1 i nr 2). 

 
 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Przewodniczący powitał członków komisji oraz zaproszonych gości. 

Przedstawił kolejność omawianych materiałów. Kierownik Wydziału Oświaty, 

Kultury i Sportu zapoznała członków komisji z projektem budżetu (w zakresie 

działania komisji) na 2009r. Pani kierownik zapoznała członków komisji z 

projektem uchwały dotyczącej dodatków wychowawczych, funkcyjnych oraz 

specjalnych. 

W projekcie budżetu na 2009r. subwencja oświatowa wynosić będzie  

27.993.790 zł i w całości zabezpiecza potrzeby jednostek na bieżącą działalność. 

Została zabezpieczona także kwota na odprawy nauczycieli przechodzących 

na emerytury. Budżety zaproponowane przez kierowników poszczególnych 

jednostek odbiegają od projektu budżetu na 2009r. podkreślić jednak należy, że 

bieżące potrzeby są zabezpieczone. Problemem nad, którym dyskutowała 

komisja jest internat ZSP w Gołańczy, którego budżet wynosi 186.637 zł. Ponad 
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subwencję przypada kwota ok. 70 tyś. zł. Komisja dyskutowała o plamach 

internatu, aby obniżyć koszt jego utrzymania.  

Szczegółowy projekt budżetu (w ramach działania komisji) stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

 

4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1 Zapytania 
 
 

 
 

4.2   Opinie 
 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt budżetu na 2009 rok. ( w zakresie 

działania komisji) . 

 

 
      4.3  Stanowiska 

 
Komisja zapoznał się z różnymi koncepcjami funkcjonowania internatu w 

ZSP w Gołańczy , które są w opracowaniu i w dalszym ciągu będą analizowane. 

Po zapoznaniu się z propozycjami komisja stoi na stanowisku, że w dalszym 

ciągu należy prowadzić rozeznanie w celu optymalnego wykorzystania bazy 

internatu. 

 
 
4.4  Wnioski 
 

Protokołował :                                                     Przewodniczący Komisji:  
 

         Jacek Brzostowski                 Robert Woźniak 
 
___________________________        _____________________ 

 


